
 
Latvijas Republika 

TALSU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, e-pasts pasts@talsi.lv 

DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 
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Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Andis Āboliņš – domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 19 deputāti: 

Andis Āboliņš  

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe 

Ilva Norenberga (sēdē pievienojas plkst.10.40; ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.14.21) 

Sandra Pētersone (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.9.47; aiziet plkst.14.38) 

Gundars Sebris (aiziet plkst.13.47) 

Ainis Stūrmanis (Zoom tiešsaistes platformā) 

Lauris Pīlēģis  

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs (iziet plkst.9.16, atgriežas plkst.9.18; iziet plkst.11.29, atgriežas 

plkst.11.31; iziet plkst.13.55, atgriežas plkst.14.00; iziet plkst.14.39, atgriežas plkst.14.46; 

ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.06) 

Andis Astrātovs (Zoom tiešsaistes platformā, nav redzams no plkst.10.58 līdz plkst.11.07; no 

plkst.11.54 līdz plkst.11.59) 

Dainis Karols (iziet plkst.14.21, atgriežas plkst.14.25) 

                            Ieva Brūna-Labāne  

                            Kalvis Kalniņš (iziet plkst.10.34, atgriežas plkst.10.35; iziet plkst.13.47, atgriežas plkst.13.48) 

                            Andra Grīvāne-Bārda (aiziet plkst.12.02) 

Gaidis Bērziņš (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.9.48) 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš  

Oļegs Solovjovs (iziet plkst.10.40, atgriežas plkst.10.41; iziet plkst.10.53, atgriežas 

plkst.10.54; iziet plkst.11.44, atgriežas pēc pusdienas pārtraukuma plkst.13.03) 



 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Ivars Haselbaums – pašvaldības izpilddirektors 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas jautājumos 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vecākā kapitālsabiedrību 

pārvaldības speciāliste  

Inga Purviņa – Personāla vadības nodaļas vadītājas vietniece 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

vadītāja 

Signe Klismeta – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Inga Romaško – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Marta Rakke-Lasmane – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vecākā sabiedrisko 

attiecību speciāliste 

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Andrejs Aveniņš – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas vecākais 

inženieris 

Hardijs Frīdenbergs – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas transporta daļas vadītājs 

Dace Cine – Tūrisma nodaļas vadītāja 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītājas vietniece 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Kaspars Sakniņš – Talsu novada Sporta skolas direktors 

Rita Alkšbirze – Talsu Galvenās bibliotēkas direktore 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja; SIA “Talsu ūdens” valdes locekle 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Juris Upmalis – SIA “Talsu ūdens” valdes loceklis; Balgales, Ķūļciema un Laucienes pagastu 

apvienības pārvaldes vadītājs 

Edmunds Demiters – detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, 

Laidzes pagastā ierosinātājs 

Maruta Blūma – detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, 

Laidzes pagastā izstrādātāju pārstāve 

Doloresa Lepere – Talsu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja 

Jaroslavs Romanovičs – Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja amata kandidāts 

  

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

        



   Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

 Darba kārtība: 

Lemjošā daļa: 

1. Par investīciju projektu “Talsu pamatskolas pārbūve”.  

2. Par Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja iecelšanu amatā. 

3. Par bezalgas atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājam Andim Āboliņam. 

4. Par Talsu Galvenās bibliotēkas attīstības stratēģijas 2024.-2029. gadam 

apstiprināšanu. 

5. Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas piešķiršanu. 

6. Par Talsu novada Sporta skolas attīstības plānu 2024. - 2028. gadam. 

7. Par iepirkuma līguma “Talsu pilsētas ielu apgaismojuma tīklu apsaimniekošana un 

remonts” slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “CVS”. 

8. Par Talsu novada pašvaldības Iepirkumu komisijas nolikumu. 

9. Par konkursu “Ziemassvētku noformējums Talsu novadā”. 

10. Par atļauju pieņemt datortīkla iekārtu dāvinājumu Talsu novada pašvaldības Dundagas 

vidusskolas, Mērsraga vidusskolas, Pastendes pamatskolas un Stendes pamatskolas 

vajadzībām. 

11. Par grozījumu Talsu novada domes 24.02.2022. lēmumā Nr. 72 “Par Talsu novada 

lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisiju”. 

12. Par grozījumu Talsu novada domes 25.11.2021. lēmumā Nr. 326 “Par Talsu novada 

medību koordinācijas komisijas izveidošanu”. 

13. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā. 

14. Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta lēmumā 

Nr.112 “Par Talsu novada Pieteikumu nometņu organizēšanai izvērtēšanas komisijas 

sastāvu”. 

15. Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 

91 “Par Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas sastāvu”. 

16. Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 

105 “Par Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas 

sadales komisijas sastāvu”. 

17. Par grozījumu Talsu novada domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.110 “Par Talsu 

novada Konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi vispārējās, 

profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas sastāvu”. 

18. Par kanalizācijas sūkņu stacija Ezeru iela 10, Talsi, Talsu novads finansējumu. 

19. Par līguma slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Autolux Latvia” 

20. Par  Dundagas  novada  domes  2010. gada 29. septembra saistošo noteikumu Nr. 45 

“Detālplānojums Nr. 05/08/05 Kolkas pagasta  Saunaga  ciema  nekustamā īpašuma 

“Juri” teritorijai, kadastra Nr. 8862-005- 0024”,atzīšanu par spēku zaudējušiem. 

21. Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes 

pagastā, Talsu novadā  1.0  redakcijas  nodošanu  publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai. 

22. Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1.   Maija 44”,   Talsos,   Talsu   novadā 

1.0 redakcijas pilnveidošanu un pilnveidotās redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

23. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Dundagas pils laukuma 

labiekārtošana”. 

24. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Valdgales tautas nama 

teritorijas labiekārtošana”. 



25. Par piedalīšanos Eiropas Savienības Atveseļošanas fonda projektā Nr. 

2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/002 “Digitālā darba ar jaunatni  sistēmas  attīstība  

pašvaldībās”  un sadarbības līguma slēgšanu ar Jaunatnes starptautisko programmu 

aģentūru. 

26. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. februāra lēmumā 

Nr. 84 “Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS”, SIA “TALSU  ŪDENS”  un  SIA  

“Rojas  DzKU” reorganizācijas uzsākšanu”. 

27. Par grozījumiem 2022. gada 6. maija līgumā Nr. TNPCA/22/9-23/197/PAKL par 

sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu. 

Informatīvā daļa: 

28. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

29. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Papildu  darba kārtība: 

   30. Par grozījumiem starp Talsu novada pašvaldību, SIA “Mežgalis” un Akciju Sabiedrību 

“Rietumu banka” 2023.gada 19. oktobrī noslēgtajā vienošanās Nr.2. 

  
A. Āboliņš informē, ka ir sagatavots priekšlikums – iekļaut darba kārtībā papildu darba 

kārtības jautājumu “Par grozījumiem starp Talsu novada pašvaldību, SIA “Mežgalis” un 

Akciju Sabiedrību  “Rietumu banka” 2023.gada 19.oktobrī noslēgtajā vienošanās Nr.2” kā 

lemjošās daļas 28.jautājumu. 

D. Tabulēvica pamato jautājuma steidzamību. 

Balsojums par priekšlikumu "iekļaut darba kārtībā papildu darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumiem starp Talsu novada pašvaldību, SIA “Mežgalis” un Akciju Sabiedrību  “Rietumu 

banka” 2023.gada 19.oktobrī noslēgtajā vienošanās Nr.2” kā lemjošās daļas 28.jautājumu”. 

 

"PAR" -  

17 (Andis Astrātovs, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Andra Grīvāne-

Bārda, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Ainis Stūrmanis) 

  

DOME NOLEMJ: 

iekļaut sēdes darba kārtības lemjošajā daļā 28.darba kārtības jautājumu “Par grozījumiem 

starp Talsu novada pašvaldību, SIA “Mežgalis” un Akciju Sabiedrību  “Rietumu banka” 

2023.gada 19.oktobrī noslēgtajā vienošanās Nr.2”. 

A. Āboliņš informē, ka S. Pētersone ir iesniegusi priekšlikumu – izņemt no domes 

sēdes darba kārtības 19.jautājumu “Par līguma slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

“Autolux Latvia””. 

S. Pētersone paskaidro, ka pēc Finanšu komitejas diskusijas ir veiktas darbības, lai 

saprastu, kāda ir situācija. Lai nonāktu līdz saprātīgam risinājumam, kas apmierinātu visas 

puses, tai skaitā, lai tas būtu arī efektīvs lēmums, priekšlikums ir jautājumu šobrīd izņemt. 

 

 

Balsojums par priekšlikumu "izņemt no domes sēdes darba kārtības 19.jautājumu “Par līguma 

slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Autolux Latvia””. 

 



"PAR" -  

17 (Andis Astrātovs, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Andra Grīvāne-

Bārda, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Oļegs Solovjovs) 

 

DOME NOLEMJ: 

izslēgt no sēdes darba kārtības 19. darba kārtības jautājumu “Par līguma slēgšanu ar 

Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “Autolux Latvia”. 

 

O. Solovjovs izsakās par balsošanas motīviem – šobrīd “atturos” ar cerību, ka 

jautājums  atgriezīsies dienas kārtībā. 

A. Āboliņš  apliecina, ka jautājums tuvākajā laikā atgriezīsies dienas kārtībā. 

 

1.§ 

Par investīciju projektu “Talsu pamatskolas pārbūve” 

A. Āboliņš, A. Dimante, D. Karols, L. Pīlēģis, A. Veckāgane, J. Kļava, 

S. Pētersone, I.  Haselbaums, D. Karols, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

A.Pinkens, D. Tabulēvica, M. Rozenbergs 

 

A.Dimante ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas tika 

precizēta nepieciešamā aizņēmuma summa, kas ir 1 319 979,57 EUR. 

D. Karols jautā, vai Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas paspēs līdz     

1.  aprīlim sagatavot un iesniegt Izglītības un zinātnes ministrijai investīciju projektu? 

A. Dimante – jā.  

A. Pīlēģis norāda, ka vakar koptāmē finansēšana bija 1,42 miljoni, šodien ir 1,32 

[miljoni]. Min, ka pie budžeta lemšanas ir lemts kaut kas cits. Jautā, kā mainījās koptāme 

diennakts laikā, uz kāda pamata tā tika izlabota? 

Plkst.9.16 iziet M. Rozenbergs, ienāk plkst.9.18. 

A. Veckāgane nevar sniegt atbildi, apņemas to pārbaudīt. 

L. Pīlēģis norāda, ka ir jābūt skaidrojumam, kāpēc, uz kāda pamata tika izlabots. Pie 

budžeta ir 10% līdzfinansējums – vakar, apskatoties koptāmē, jā, tā tas arī parādās, šodien jau 

parādās 20%. Jautā, pa kuru brīdi tas nomainījās, kur ir lēmums, ka tie ir jāmaina? 

S. Pētersone – šis jautājums jānoskaidro un visam ir jābūt korekti. Pauž saprasto, ka 

A.  Veckāgane pārbaudīs, sapratīs un dos atbildi. 

L. Pīlēģis jautā I. Haselbaumam, vai viņš ir informēts par šādu tāmes nomaiņu?  

I. Haselbaums atbild, ka tas viņam ir jaunums. 

L. Pīlēģis pauž kritiku – tas nav normāli, ka tāmes mainās pa dienām, turklāt tam 

apakšā nav nekāds lēmums un to neviens nevar izskaidrot. Kā varam paļauties uz pārējiem 

lēmumiem, ko mums ziņo, piemēram, Finanšu grāmatvedības nodaļa?  

Jautājumus A. Dimantei uzdod A. Astrātovs, E. Kārkliņa, L. Pīlēģis. 

A. Āboliņš aicina L. Pīlēģi vienoties, ka A. Veckāgane sagatavos atbildi līdz domes 

sēdes beigām. 

A. Pinkens iebilst, min, ka atbilde ir iegūstama samērā ātri.  

 

A. Āboliņš plkst.9.32 izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Plkst. 9.46 tiek atsākta sēde. 

 

A. Āboliņš dod vārdu A. Veckāganei. 



A. Veckāgane paskaidro, ka izskatot ir secinājusi - jā, ir kļūda. Vakar modelējot 

situāciju, kā izskatītos, kā jāveic grozījumi uz projekta izskatu, nav atlikts atpakaļ, bet 

finansēšanas daļā šī summa nav mainījusies. Ir sagatavots lēmuma projekts, lai varētu dabūt 

no Izglītības un zinātnes ministrijas atzinumu, pēc tam ejam ar nākošo lēmumu par 

aizņēmuma ņemšanu, kurā būs nepieciešams grozīt šo finansēšanas daļu. Uz aprīli iet budžeta 

grozījumi, kurā var precizēt šo sadaļu attiecīgi pēc atzinuma saņemšanas un aizņēmuma 

lēmuma pieņemšanas. 

Plkst.9.47ienāk S. Pētersone. 

Plkst.9.48 ienāk G. Bērziņš. 

L. Pīlēģis jautā A. Āboliņam – lēmuma projektā ir minēts, ka pašvaldība 2024.gadā 

jau veikusi maksājumus 263 334,92 EUR apmērā, bet budžetā ir paredzēts uz pusi mazāk? 

A. Veckāgane paskaidro, ka budžets nav pārkāpts, jo budžeta izpildē mums ir, mēs 

uz risku paļāvāmies, ka ejam uz aizņēmumu, aizņēmuma ņemšana ir aizkavējusies, bet 

mums nepārtraucās attiecības pret uzņēmēju, kuram ir jāsamaksā nepieciešamais 

finansējums. 

L. Pīlēģis jautā, no kurienes mēs pārskaitījām 263 334,92 EUR, ja budžetā bija 

paredzēts uz pusi mazāk? 

A. Veckāgane atbild, ka tika iesniegts rēķins, kura tāmē ir līdzekļi un pārskaitīja. 

A. Pinkens diskutē ar A. Veckāgani par rēkina apmaksu. 

A. Pinkens aicina domes vadītāju šo lietu izpētīt un sniegt atzinumu, kā šāds process 

[tāmes izlabošana sistēmā] tehniski ir iespējams. Jautā, vai tiešām ir pietiekami ar vienu 

darbinieku, kurš tāmi atver uz labošanu, vienlaicīgi tāmi aizver un par to neviens neierauga 

nekādas pēdas? Vai tā ir vienīgā reize, kad budžetā ir veikti grozījumi, kas prasa domes 

lēmumu, bet domes lēmums nav bijis saņemts? 

A. Āboliņš piekrīt, ka šādi darīt nevaram. Turpmāk mēs noteikti to pārbaudīsim un 

ar izpilddirektoru vienosimies, kā varam veikt šo pārbaudi, kādi pasākumi veicami. 

L. Pīlēģis jautā vietniekam administratīvajos jautājumos, kā viņš vērtē šādu situāciju, 

ka esam nonākuši līdz brīdim, ka bez domes lēmuma maksājam rēķinus, pārveidojam tāmes, 

turklāt tās apstiprinām. Kādām vajadzētu būt turpmākajām rīcībām? 

D. Karols atbild, ka turpmāko darbību plāns jau ieskicējās. Ja esam konstatējuši 

problēmu, kas raisa arī deputātiem jautājumus, tā ir jāatrisina. Kā jau tika minēts par 

izpildvaras darbu atbild izpilddirektors, noteikti būs saruna par šādu vai līdzīgu gadījumu 

atkārtošanos, ja būs nepieciešams, tiks uzlabotas darbības, lai šādas situācijas neatkārtotos. 

A. Pinkens jautā par izveidoto darba grupu Finanšu un grāmatvedības nodaļas darba 

vērtēšanai – kā ar šo jautājumu veicas, vai šīs dienas problēma ir pievienojama pie darba 

grupas darba uzdevuma? 

D. Tabulēvica atbild, ka ņemot vērā, ka apjoms ir liels, izpilddirektoram tika 

iesniegts priekšlikums – pieaicināt ārpakalpojumu Finanšu un grāmatvedības nodaļas 

atbildības izvērtējuma veikšanai. 

A. Pinkens jautā I. Haselbaumam par tālāko virzību. 

I. Haselbaums atbild, ka lēmums būs piesaistīt ārpakalpojumu Finanšu un 

grāmatvedības nodaļas auditam. 

 A. Pinkens rosina iekļaut darba uzdevumā arī jautājumu par tehnisko izpildījumu, 

kas notiek mūsu budžeta sistēmā. 

I. Haselbaums paskaidro, ka darba uzdevumi bija paredzēti rīkojumā par komisijas 

izveidi –  tas būs jāpārskata nedaudz savādākā plāksnē. 

S. Pētersone, norādot, ka tā nav tikai Finanšu un grāmatvedības nodaļa, kas ir 

atbildīga par šīm lietām, jautā I. Haselbaumam, vai nav vērtēts uz šo jautājumu paskatīties 

plašāk? 

I. Haselbaums atbild, ka to noteikti ziņojums parādīs – sākam ar šo pozīciju, 

iespējams, ka jāskatās būs vēl plašāk. 



A. Pinkens norāda, ka lēmuma projektā pietrūkst informācija, kur mēs iegūstam 

263 334,92 EUR. 

A. Veckāgane atbild, ka no naudas atlikuma gada beigās. Min, ka lēmuma projektu 

var papildināt, ka ir nepieciešams veikt budžeta grozījumus, kas ies uz nākošo domes sēdi. 

A. Pinkens uzstāj, ka tas ir nepieciešams. Min, ka pēc būtības mums jārunā nevis par 

263 334,92 EUR, jo mums jau ir 10% finansējums paredzēts budžetā, mums jārunā par 

starpība starp 263 334,92 EUR, kuras mums šobrīd nav bijis.  

 

A. Āboliņš plkst.10.09 izsludina sēdes tehnisko pārtraukumu. 

Plkst. 10.25 tiek atsākta sēde. 

A. Āboliņš informē, ka ir iesniegts priekšlikums – izteikt lēmuma projekta lemjošās 

daļas 4. punktu šādā redakcijā: 4. Noteikt Talsu novada pašvaldības līdzfinansējumu 

2024.gadā 263 334,92 EUR (divi simti sešdesmit trīs tūkstoši trīs simti trīsdesmit četri euro, 

92 centi) apmērā no Talsu novada pašvaldības 2024.gada budžeta līdzekļiem, t.sk. 10% 

līdzfinansējums paredzēts uzskaites dimensijā P064 Talsu pamatskolas pārbūve EKK 5250 - 

158 400 EUR un finansējumu 104 934,92 EUR paredzēt no plānotā naudas līdzekļu atlikuma 

uz 31.12.2024. 

 

A. Pinkens informē, ka nepiedalīsies balsojumā par priekšlikumiem un lēmuma 

projektu. Norāda, ka ar šo domes lēmumu tiek legalizēta rēķinu apmaksa, ko netika atļauts 

maksāt, kamēr šādu lēmumu nebijām pieņēmuši. Otrs iemesls – jautājums nav izskatīts 

Budžeta komisijā. 

L. Pīlēģis informē, ka viņš, A. Grūbe un K. Kalniņš nepiedalīsies balsojumā par 

priekšlikumiem un lēmuma projektu. 

M. Rozenbergs informē, ka Jaunās Vienotības frakcija nepiedalīsies balsojumā par 

priekšlikumu un lēmuma projektu. 

 

Balsojums par priekšlikumu “Izteikt lēmuma projekta lemjošās daļas 4. punktu šādā redakcijā: 

4. Noteikt Talsu novada pašvaldības līdzfinansējumu 2024.gadā 263 334,92 EUR (divi simti 

sešdesmit trīs tūkstoši trīs simti trīsdesmit četri euro, 92 centi) apmērā no Talsu novada 

pašvaldības 2024.gada budžeta līdzekļiem, t.sk. 10% līdzfinansējums paredzēts uzskaites 

dimensijā P064 Talsu pamatskolas pārbūve EKK 5250 - 158 400 EUR un finansējumu 104 

934,92 EUR paredzēt no plānotā naudas līdzekļu atlikuma uz 31.12. 2024.”. 

"PAR"  -  

11 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

  

A. Āboliņš informē, ka ir iesniegts otrs priekšlikums – izteikt lēmuma projekta 

lemjošās daļas 5. punktu šādā redakcijā: 5. Uzdot Talsu novada pašvaldības centrālās 

administrācijas Finanšu un grāmatvedības nodaļai sagatavot Talsu novada domes 2024. gada 

21. februāra saistošo noteikumu Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu” 

grozījumu projektu, ņemot vērā lēmuma 4. punktā minēto. 



Balsojums par priekšlikumu "Izteikt lēmuma projekta lemjošās daļas 5. punktu šādā redakcijā: 

5. Uzdot Talsu novada pašvaldības centrālās administrācijas Finanšu un grāmatvedības 

nodaļai sagatavot Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošo noteikumu Nr. 6 “Par 

Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu” grozījumu projektu, ņemot vērā lēmuma 4. 

punktā minēto." 

"PAR"  -  

11 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

 

Plkst.10.31 iziet K. Kalniņš. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs)  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.73 “Par investīciju projektu “Talsu pamatskolas pārbūve”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.32 ienāk K. Kalniņš. 

2.§ 

Par Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja iecelšanu amatā 

A. Āboliņš, L. Pīlēģis, I. Purviņa, J. Romanovičš, A. Grūbe, S. Pētersone, D. Karols, 

A. Pinkens 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.10.34 iziet K. Kalniņš, ienāk plkst.10.35. 

A. Āboliņš dod vārdu Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja amata 

kandidātam J. Romanovičam. 

J. Romanovičam jautājumus uzdod A. Grūbe, S. Pētersone, D. Karols, A. Pinkens.   

Plkst.10.40 iziet O. Solovjovs. 

A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

 
 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.74 “Par Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītāja iecelšanu 

amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.10.40 sēdei pievienojas I. Norenberga. 

 

3.§ 

Par bezalgas atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājam Andim Āboliņam 

A. Āboliņš 

 

A. Āboliņš ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.10.41 ienāk O. Solovjovs. 

A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ilva Norenberga [paceļot roku], Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.75 “Par bezalgas atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības 

domes priekšsēdētājam Andim Āboliņam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

4.§ 

Par Talsu Galvenās bibliotēkas attīstības stratēģijas 2024.-2029. gadam apstiprināšanu 

A. Āboliņš, J. Kļava, R. Alkšbirze, D. Karols, L.Pīlēģis 

 

J. Kļava, norādot uz Talsu Galvenās bibliotēkas attīstības stratēģijas 9. lpp. pirmajā 

tabulā minēto apmeklējuma skaitu Talsu novadā 2023.gadā – 100 5191, jautā, kas tas par 

skaitli? Min, ka tur iespējams ir kļūda. 

R. Alkšbirze piekrīt, ka tur ir kāds skaitlis par daudz. Min, ka skaits varētu būt 

151 910. 



J. Kļava izsaka priekšlikumu izpētīt un tikt galā ar skaitļiem. 

A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.76 “Par Talsu Galvenās bibliotēkas attīstības stratēģijas 2024.-2029. 

gadam apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

5.§ 

Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas piešķiršanu 

A. Āboliņš, R. Alkšbirze 

 

R. Alkšbirze ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.10.40 iziet O. Solovjovs. 

A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.77 “Par Aleksandra Pelēča vārdā nosauktās literārās prēmijas 

piešķiršanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas attīstības plānu 2024. - 2028. gadam 

A. Āboliņš, L. Pīlēģis, K. Sakniņš, D. Karols, M. Rozenbergs, A. Pinkens 

 

L. Pīlēģis pauž viedokli, ka vīzija neatbilst uzdevumiem, mērķiem, tie viens otru savā 

starpā nepapildina. 

D. Karols pauž pretēju viedokli. 

M. Rozenbergs, minot, ka salīdzinot budžeta izpildi un šī gada apstiprināto budžetu, 

jautā, vai šogad ir vairāk kā piektdaļa miljonu lielāks budžets? 



K. Sakniņš atbild, ka budžets ir par 30% mazāks. 

A. Astrātovs no plkst.11.07 – plkst.11.07 nav redzams videotiešsaistes platformā 

Zoom. 

A. Pinkens norāda, ka Sporta skolas attīstības plānā joprojām ir trīs darbības, kuras 

nav paredzētas pašvaldības attīstības programmā un investīciju plānā. Jautā, vai Talsu novada 

Sporta skolas attīstības plānu ir saskaņojusi Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļa? 

K. Sakniņš – jā, ir bijusi komunikācija ar L. Laicānu. 

Pauž saprasto, ka Investīciju plānā tiek iekļautas aktivitātes, kas ir lielākas par 50 000 

EUR. Min, ka šo aktivitāšu īstenošanai nav plānots vairāk par 50 000,00 EUR. Ja būs virzība 

par futbola laukumu,  tas būs lielāks. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.78 “Par Talsu novada Sporta skolas attīstības plānu 2024. - 2028. 

gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par iepirkuma līguma “Talsu pilsētas ielu apgaismojuma tīklu apsaimniekošana un 

remonts” slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “CVS” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.79 “Par iepirkuma līguma “Talsu pilsētas ielu apgaismojuma tīklu 

apsaimniekošana un remonts” slēgšanu ar Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “CVS””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 



8.§ 

Par Talsu novada pašvaldības Iepirkumu komisijas nolikumu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.80 “Par Talsu novada pašvaldības Iepirkumu komisijas nolikumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

9.§ 

Par konkursu “Ziemassvētku noformējums Talsu novadā” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.81 “Par konkursu “Ziemassvētku noformējums Talsu novadā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 

 

 



10.§ 

Par atļauju pieņemt datortīkla iekārtu dāvinājumu Talsu novada pašvaldības 

Dundagas vidusskolas, Mērsraga vidusskolas, Pastendes pamatskolas un Stendes 

pamatskolas vajadzībām 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.82 “Par atļauju pieņemt datortīkla iekārtu dāvinājumu Talsu novada 

pašvaldības Dundagas vidusskolas, Mērsraga vidusskolas, Pastendes pamatskolas un Stendes 

pamatskolas vajadzībām”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

11.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 24.02.2022. lēmumā Nr. 72 “Par Talsu 

novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisiju”  

A. Āboliņš, A. Pinkens, S. Pētersone, A. Lorence, D. Tabulēvica, D. Karols, 

A. Astrātovs, I. Norenberga, G. Bērziņš 

 

A. Pinkens, saprotot, ka ar lēmumu tiek atbrīvots komisijas priekšsēdētājs no amata, 

jautā, kas būs turpinājumā? 

S. Pētersone atbild, ka šobrīd komisija ir darboties spējīga, tuvākajā laikā būs 

priekšlikums par komisijas locekli. 

A. Pinkens norāda, ka būtu jāgroza Talsu novada pašvaldības domes 24.02.2022. 

lēmums Nr. 72, nevis jāatbrīvo Ģirts Kalnbirze. Pauž saprasto, ka esam apstiprinājuši sastāvu, 

atbrīvojot Ģ. Kalnbirzi no priekšsēdētāja amata, bet priekšsēdētājs ir viens no komisijas 

locekļiem – mēs varam atbrīvot viņu no priekšsēdētāja amata, paturot viņu kā locekli. 

Pauž viedokli, ka sākotnējais domes lēmums ir jāgroza, pirmo punktu izsakot tukšā 

redakcijā. 

A.Lorence paskaidro, ka pašvaldība ir izveidojusi šo komisiju piecu locekļu sastāvā, 

Ģirts Kalnbirze ar šo domes lēmumu ir ievēlēts kā komisijas priekšsēdētājs.  

D. Tabulēvica izsaka priekšlikumu lēmuma projekta redakcijai: 

1. Atbrīvot   Ģirtu Kalnbirzi  no   Talsu novada lēmumu pieņemšanas par 

lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisijas priekšsēdētāja amata. 

2. Izteikt Talsu novada pašvaldības domes 24.02.2022. lēmuma Nr. 72 “Par Talsu 

novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisiju”  1.1. 

apakšpunktu šādā redakcijā: “1.1. komisijas priekšsēdētājs ------------”; 

A. Astrātovs neredz iemeslu, kāpēc kaut kas lēmuma projektā ir jāgroza. Norāda, ka, 

ja Ģ. Kalnbirzes vietā tiktu iecelta cita persona, tad būtu jāķeras klāt iepriekšējam domes 



lēmumam. Neredz pretrunas. Min, ka ja tiks ievēlēts kāds cits, tad būs nākamais lēmuma 

projekts. 

I. Norenberga pauž atbalsu D. Tabulēvicas izteiktajam priekšlikumam. 

G. Bērziņš vērš uzmanību, ka šīs dienas lēmuma projekts ir par grozījumu Talsu 

novada pašvaldības domes 24.02.2022. lēmumā Nr. 72 “Par Talsu novada lēmumu 

pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisiju””. Grozot šo lēmumu 

Ģ. Kalnbirze tiek atbrīvots no priekšsēdētāja amata, neredz nekādas problēmas. 

I. Norenberga norāda G. Bērziņam, ka viņš minēja, ka nosaukumā ir par grozījumu 

konkrētā lēmumā, bet sagatavotā redakcija neparedz šo grozījumu, tur ir vienkārši atbrīvot. 

Lūdz atbalstīt precizēto redakciju. 

 

A.Āboliņš informē, ka ir precizēta lēmuma projekta lemjošā daļa.                                     

1. [Atbrīvot   Ģirtu Kalnbirzi  no   Talsu novada lēmumu pieņemšanas par 

lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisijas priekšsēdētāja amata. 

2. Izteikt Talsu novada pašvaldības domes 24.02.2022. lēmuma Nr. 72 “Par Talsu 

novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā 

komisiju”  1.1. apakšpunktu šādā redakcijā: “1.1. komisijas priekšsēdētājs ____”;] 

 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

A.Āboliņš aicina balsot par precizēto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Dainis Karols) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.83 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 24.02.2022. lēmumā 

Nr. 72 “Par Talsu novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā 

komisiju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 25.11.2021. lēmumā Nr. 326 “Par 

Talsu novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu”  

A. Āboliņš, A. Pinkens, D. Tabulēvica, 

 

A. Pinkens jautā, vai arī šim lēmuma projektam nav redakcionāli jāizlabo lemjošā daļa 

ar punkts kurš tiek grozīts? 

D. Tabulēvica piekrīt, ka ir analoģiski jāpapildina. 

 

1. Āboliņš aicina deputātus vienoties, ka ir jāpapildina lēmuma projekts analoģiski 

iepriekš pieņemtajam lēmumam.  

1. [Atbrīvot Ģirtu Kalnbirzi no Talsu novada medību koordinācijas komisijas 

priekšsēdētāja amata. 

2. Izteikt Talsu novada domes 25.11.2021. lēmuma Nr. 326 “Par Talsu novada medību 



koordinācijas komisijas izveidošanu” 1.1. punktu šādā redakcijā: “1.1._________ - 

komisijas priekšsēdētājs”]. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par precizēto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.84 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 25.11.2021. lēmumā 

Nr. 326 “Par Talsu novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

13.§ 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Nacionālajā veselīgo pašvaldību tīklā  

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.85 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvi Nacionālajā veselīgo 

pašvaldību tīklā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

14.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.112 

“Par Talsu novada Pieteikumu nometņu organizēšanai izvērtēšanas komisijas sastāvu” 

A. Āboliņš, A. Pinkens, K. Kalniņš, S. Pētersone 

K. Kalniņš izsaka priekšlikumu nākošajam komisijas vadītājam [Sanda Pētersone], -  

pārrunāt ar U. Katlapu par komisijas nepieciešamību. Min, ka tika iesāktas sarunas, ka šī ir 

viena no komisijām kuru varētu likvidēt. 



            A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.86 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021.gada 

26.augusta lēmumā Nr.112 “Par Talsu novada Pieteikumu nometņu organizēšanai 

izvērtēšanas komisijas sastāvu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.29 iziet M. Rozenbergs. 

15.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 91 

“Par Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas sastāvu” 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.87 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. 

augusta lēmumā Nr. 91 “Par Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas sastāvu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

16.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.105 

“Par Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas sastāvu” 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

            A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.88 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021.gada 

26.augusta lēmumā Nr.105 “Par Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāvu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.31 ienāk M. Rozenbergs. 

 

17.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021.gada 26.augusta lēmumā Nr.110 

“Par Talsu novada Konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi 

vispārējās, profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas sastāvu” 

A. Āboliņš, A. Lorence, A. Pinkens, D. Karols, S. Pētersone 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. Pašvaldībā saņemts K. Kalniņa iesniegums ar 

lūgumu atbrīvot viņu no minētās komisijas sastāva. Komisijas nolikuma 4. punkts paredz, ka 

viņa vietā pašvaldības domei ir tiesības izvirzīt citu deputātu pārstāvi. Lēmuma projekta 

2.punktā ir atstāta tukša redakcija ar lūgumu deputātiem izteikt iespējamos kandidātus, ko 

vēlas iekļaut šīs komisijas sastāvā. 

A. Āboliņš aicina deputātus izteikt priekšlikumus. 

D. Karols informē, ka ir sagatavojis priekšlikumu – apstiprināt Sandru Pētersoni. 

S. Pētersone piekrīt. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par D. Karola priekšlikumu – Sandra Pētersone. 

Balsojums par priekšlikumu "Sandra Pētersone", iesniedza Dainis Karols. 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Antra Grūbe [paceļot roku], Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 
 

 priekšlikums pieņemts 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Antra Grūbe [paceļot roku], Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.89 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021.gada 

26.augusta lēmumā Nr.110 “Par Talsu novada Konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie 

un pedagogi vispārējās, profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” vērtēšanas komisijas 

sastāvu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

18.§ 

Par kanalizācijas sūkņu stacija Ezeru iela 10, Talsi, Talsu novads finansējumu 

A. Āboliņš, L. Pīlēģis, S. Pētersone 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.90 “Par kanalizācijas sūkņu stacija Ezeru iela 10, Talsi, Talsu novads 

finansējumu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

20.§ 

Par Dundagas novada domes 2010. gada 29. septembra saistošo noteikumu Nr.45 

“Detālplānojums Nr. 05/08/05 Kolkas pagasta Saunaga ciema nekustamā īpašuma 

“Juri” teritorijai, kadastra Nr.8862-005-0024”, atzīšanu par spēku zaudējušiem 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.91 “Par Dundagas novada domes 2010. gada 29. septembra saistošo 

noteikumu Nr.45 “Detālplānojums Nr. 05/08/05 Kolkas pagasta Saunaga ciema nekustamā 

īpašuma “Juri” teritorijai, kadastra Nr.8862-005-0024”, atzīšanu par spēku zaudējušiem”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

21.§ 

Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un “Ezeri”, Laidzes 

pagastā, Talsu novadā 1.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai 

A. Āboliņš, L. Laicāns, L. Pīlēģis, A. Pinkens, E. Demiters, A. Stūrmanis 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. 

L. Pīlēģis jautā par grafisko daļu. 

L. Laicāns tagad uz jautājumu atbildēt nevar. 

E. Demiters iepazīstina ar SIA “Talsu ūdens” sniegto atbildi par virsūdeņiem saistībā 

ar debatēm Attīstības komitejā. 

Plkst.11.44 iziet O. Solovjovs. 

L. Pīlēģis pauž viedokli. Runājot par sniegto skaidrojumu, min, ka tas pasaka to, ka 

privātajiem zemju īpašniekiem ir jārisina šis jautājums savā zemē, bet risinājumi ko jūs esat 

iedevuši detālplānojuma šķērsgriezumā nerisina jautājumus, ka šie ūdeņi tiks nodalīti no ceļa, 

tātad pastāv iespēja, ka tomēr daļu virsūdeņi tiks novadīti lietus ūdens kanalizācijā, līdz ar to 

tur pastāv arī pārējie riski. 

Informē, ka balsojumā “atturēsies”. Norāda, ka šie jautājumi ir jārisina. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

 

 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.92 “Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Zvirgzdi 15” un 

“Ezeri”, Laidzes pagastā, Talsu novadā 1.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

22.§ 

Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1. Maija 44”, Talsos, Talsu novadā 1.0 

redakcijas pilnveidošanu un pilnveidotās redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai 

un institūciju atzinumu saņemšanai 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.93 “Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1. Maija 44”, Talsos, 

Talsu novadā 1.0 redakcijas pilnveidošanu un pilnveidotās redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

23.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Dundagas pils laukuma 

labiekārtošana” 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.94 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Dundagas 

pils laukuma labiekārtošana”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



 

24.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Valdgales tautas nama 

teritorijas labiekārtošana” 

A. Āboliņš, A. Pinkens, S. Klismeta, J. Robalde, L. Pīlēģis, A. Stūrmanis 

 

A. Pinkens diskutē ar J. Robaldi par Talsu novada pašvaldības līdzfinansējuma 

avotu. 

J. Robalde paskaidro, ka 19 000 EUR ir uzkrāts no mantas atsavināšanas un pārējā 

daļa, kas pietrūkst, ir no meža. 

A. Pinkens jautā, vai šādos gadījumos, kad mēs kombinēti paņemama līdzekļus, tas 

nebūtu jāatspoguļo arī domes lēmumā? Aicina lēmuma projektu precizēt, paskaidrojot 

finansējuma avota sadalījumu. 

A. Stūrmanis, norādot, ka Attīstības komitejā bija priekšlikums atsaukt lēmuma 

projektu, jautā, vai uz šo brīdi ir skaidrs, ka sasniegsim projekta rezultatīvos rādītājus? 

S. Klismeta – jā, rezultatīvos rādītājus varam sasniegt. 

        A. Astrātovs no plkst.11.54 – plkst.11.59 nav redzams videotiešsaistes platformā 

Zoom. 

 

A. Pinkens informē, ka ir iesniedzis priekšlikumu – izteikt 3.p. sekojoši: Talsu 

novada pašvaldības līdzfinansējumu 22 334,62 EUR (divdesmit divi tūkstoši trīssimti 

trīsdesmit četri euro, 62 centi) paredzēt no Valdgales pagasta pārvaldes 2024.gada budžeta, 

“Teritorijas un mājokļu apsaimniekošana” finanšu līdzekļiem (uzskaites dimensija 14.06., 

EKK 5250 19522,12 EUR nekustamā īpašuma atsavināšana, 2812,50 EUR mežu 

atsavināšana). 

 

Balsojums par priekšlikumu "Izteikt 3.p. sekojoši: Talsu novada pašvaldības līdzfinansējumu 

22 334,62 EUR (divdesmit divi tūkstoši trīs simti trīsdesmit četri euro, 62 centi) paredzēt no 

Valdgales pagasta pārvaldes 2024.gada budžeta, “Teritorijas un mājokļu apsaimniekošana” 

finanšu līdzekļiem (uzskaites dimensija 14.06., EKK 5250 19522,12 EUR nekustamā īpašuma 

atsavināšana, 2812,50 EUR mežu atsavināšana)". Iesniedza Aldis Pinkens. 

"PAR"  -  

17 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

 

A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 



"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.95 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Valdgales 

tautas nama teritorijas labiekārtošana”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Plkst.12.02 A. Āboliņš izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst.13.03 tiek atsākta sēde. 

Nav ieradušies deputāti: I. Norenberga, M. Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda. 

 

 

25.§ 

Par piedalīšanos Eiropas Savienības Atveseļošanas fonda projektā Nr. 

2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/002 “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstība pašvaldībās” 

un sadarbības līguma slēgšanu ar Jaunatnes starptautisko programmu aģentūru 

labiekārtošana” 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Gundars Sebris [paceļot roku], Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.96 “Par piedalīšanos Eiropas Savienības Atveseļošanas fonda projektā 

Nr. 2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/002 “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstība pašvaldībās” un 

sadarbības līguma slēgšanu ar Jaunatnes starptautisko programmu aģentūru”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

26.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. februāra lēmumā Nr. 

84 “Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS”, SIA “TALSU ŪDENS” un SIA “Rojas 

DzKU” reorganizācijas uzsākšanu” 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Andis Astrātovs) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.97 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. 

februāra lēmumā Nr. 84 “Par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS”, SIA “TALSU ŪDENS” un 

SIA “Rojas DzKU” reorganizācijas uzsākšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Plkst.13.06 ienāk M. Rozenbergs. 

27.§ 

Par grozījumiem 2022. gada 6. maija līgumā Nr. TNPCA/22/9-23/197/PAKL par 

sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu 

                                                  A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.98 “Par grozījumiem 2022. gada 6. maija līgumā Nr. TNPCA/22/9-

23/197/PAKL par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

28.§ 

Par grozījumiem starp Talsu novada pašvaldību, SIA “Mežgalis” un Akciju 

Sabiedrību “Rietumu banka” 2023.gada 19.oktobrī noslēgtajā vienošanās Nr.2 

A. Āboliņš, D. Tabulēvica, A. Pinkens, G. Bērziņš, L. Pīlēģis, A. Stūrmanis, 

D. Karols, A. Kalniņš 

 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldībā saņemts 

Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mežgalis” iesniegums ar lūgumu grozīt starp 

pašvaldību, iesniedzēju un Akciju Sabiedrību “Rietumu banka” noslēgto vienošanos, to 

papildinot ar solidārajiem kredīta ņēmējiem un apbūves tiesību ieķīlāšanai par labu Akciju 

Sabiedrībai “Rietumu banka” un hipotēkas līdz maksimālās summas 19 440 000,00 EUR 

palielināšanai. 



Nekustamais īpašums Īlenciema ielā 8, Valdemārpilī, Talsu novadā reģistrēts uz 

pašvaldības vārda. Zemes vienības daļa ar kopējo platību 7,8382 ha ir nodota apbūves tiesībai.  

Starp pašvaldību, iesniedzēju un banku 2023.gada 19.oktobrī noslēgta Vienošanās 

Nr.2 pie līguma. Saskaņā ar noslēgto Vienošanos Nr.2 pašvaldība piekrita līgumā noteiktās 

apbūves tiesību ieķīlāšanai par labu bankai un hipotēkas maksimālajai summai līdz 

9  600  000,00 EUR. 

SIA “Mežgalis” lūdz atļaut noslēgto vienošanos papildināt ar solidārajiem kredīta 

ņēmējiem un palielināt hipotēkas maksimālo summu.  

 

A. Pinkens, runājot par trīspusējo vienošanos, kas ir pielikums pie līguma, kurš ir 

divpusējs, jautā, vai divu līgumslēdzēju vietā pārejam pie trijiem? 

D. Tabulēvica paskaidro, ka ņemot vērā, ka šajās vienošanās ir atruna, kur ir atsauce 

uz apbūves tiesību līgumu, tādēļ banka to arī sasaisti kopā, bet tas nav tieši attiecināms kā 

uz grozījumiem līgumā. 

A. Pinkens jautā, vai tas ir pieļaujams un tur nav nekādu draudu? 

D. Tabulēvica atbild, ka šī redakcija ir pieļaujama. 

D. Tabulēvica diskutē ar G. Bērziņu, diskusijā iesaistās L. Pīlēģis. 

Jautājumus uzdod A. Stūrmanis, D. Karols, A. Kalniņš. 

D. Tabulēvica vērš uzmanību, ka nāks uz domi ar lēmumu par atsavināšanu. 

 

    A. Āboliņš aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Ainis Stūrmanis) 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.99 “Par grozījumiem starp Talsu novada pašvaldību, SIA “Mežgalis” un 

Akciju Sabiedrību “Rietumu banka” 2023.gada 19.oktobrī noslēgtajā vienošanās Nr.2”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Informatīvā daļa 

29.§ 

 Domes priekšsēdētāja ziņojums 

A. Āboliņš, L. Pīlēģis, S. Pētersone, O. Solovjovs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, 

A. Kalniņš, D. Karols, S. Pētersone, A. Veckāgane, A. Pinkens 

 

A. Āboliņš iepazīstina ar ziņojumu par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu martā. Min, ka bija tikšanās ar SIA “Krauzers” vadību par Eksporta ielas izbūvi Talsos 

līdz uzņēmuma teritorijai.  

Domes vadībai kopā ar Izglītības pārvaldes vadītāju bija attālināta sanāksme ar 

Izglītības ministrijas pārstāvjiem par skolu tīkla reformu – Izglītības ministrijas pārstāvju, kas 

strādā pie jaunās skolu tīkla reformas, viedoklis ir tāds, ka Mērsragam īsti nevar noteikt 

pieejamības skolas statusu, ne tikai dēļ tā, ka neizpildās kvantitatīvie rādītāji vidusskolas 

posmā, bet arī ģeogrāfiski. Šajā sarunā parādījās jaunums, ka Mērsraga vidusskolai varētu 



noteikt pārejas perioda skolas statusu, tie būtu, piemēram, trīs gadi, kad vietējai kopienai ir 

iespēja palielināt skaitu tieši vidusskolas posmā.  

S. Pētersone papildina, ka šobrīd šīs ir tikai sarunas, un tie ir varianti, jo faktiski vēl 

gala ziņojums nav un arī lēmums nav pieņemts. Faktiski ir runa par pārejas skolu, ja mēs 

varam pamatot, ka mēs saredzam, ka bērnu skaits pieaug, bet pieaugumam ir jābūt pamatotam. 

A. Āboliņš turpina –  piedalījos Kurzemes plānošanas reģiona Attīstības padomes 

sēdē, kur bija uzaicināts satiksmes ministrs Kaspars Briškens un Latvijas Valsts ceļu valdes 

priekšsēdētājs Mārtiņš Lazdovskis, tika pārrunāti jautājums par valsts autoceļiem. Min, ka 

viens no ceļa posmiem, kas gaida seguma uzlabojumus ir Valsts autoceļa Talsi-Roja posms 

no Valdemārpils līdz Rudei. Šajā vasarā būs gatavs ceļa posma pārbūves projekts, bet 

finansējums būvdarbiem šobrīd nav. 

A. Stūrmanis pauž viedokli, ka vajadzētu vērsties gan pie VARAM, gan pie Satiksmes 

ministrijas ar šo jautājumu, ka šis ceļš mums ir nepieciešams.  

A. Āboliņš, norādot, ka pirms trīs nedēļām tika uzrakstīta kolektīvā vēstule par 

Mērsraga ceļu, min, ka arī šāds līdzīgs iesniegums varētu tapt sadarbībā ar Rojas 

iedzīvotājiem. 

L. Pīlēģis, runājot par Eksporta ielu, vērš uzmanību, ka projektā nebija ieprojektēta 

viena caurteka, kas uztver ūdeni no blakus teritorijas.   

A. Āboliņš – to mēs precizēsim. 

K. Kalniņš iziet plkst.13.47, atgriežas plkst.13.48. 

G. Sebris aiziet plkst.13.47. 

E. Kārkliņa jautā, kur ir iespējams iepazīties ar kritērijiem, sadalot sporta pasākumiem 

finansējumu? Grib iepazīties, cik lielā apjomā, pēc kādiem kritērijiem un kam ir šis 

finansējums iedalīts. 

A. Kalniņš informē, ka Sporta komisijas sēdē šis jautājums tika skatīts. Ņemot vērā, 

ka samazināts finansējums 50% apmērā šiem pasākumiem, primārais viedoklis bija, ja 

finansējums nav, tad vairāk vai mazāk atbalstīt vietējos klubus, nevis ārējos pasākumus. 

E. Kārkliņa vēlas iepazīties ar personu sarakstu un pēc kādiem kritērijiem, tieši tiem ir 

iedalīts finansējums un tādā apjomā? 

A. Kalniņš paskaidro, ka nav minēts tieši tiem. Sporta komisijas viedoklis bija, ka nav 

pilnīgi nevienai organizācijai, kas ir federācija no ārpuses, lai būtu atbalsts vismaz vietējiem 

Talsu novada klubiem. Tas nav galējais lēmums, tas ir ieteikums. Min, ka sporta daļas vadītājs 

Aivars Pekmans kaut kādā brīdī nāks ar redzējumu par šo. 

E. Kārkliņa jautā, vai ir termiņš, kurā tiks rakstīta vēstule Satiksmes ministrijai, kādai 

citai kompetentai institūcijai par ceļa posma Valdemārpils-Rude sakārtošanu? 

A. Āboliņš atbild, ka Rojā ar vietējo kopienu ir vienojušies, ka kolektīvā iesnieguma 

forma būs daudz spēcīgāka, nekā ja rakstīs viens priekšsēdētājs. Kopīgi iesaistoties ar 

iedzīvotājiem tuvākā mēneša laikā šādu iesniegumu varam uzrakstīt. 

E. Kārkliņa, runājot par Mazupītes tiltiņu Rojā, minot, ka tiltiņš ir ļoti nozīmīgs, jautā, 

vai ir izvērtēta situācija par pagaidu tiltiņu uzlikšanu? 

Plkst.13.55 iziet M. Rozenbergs, ienāk plkst.14.00. 

A. Āboliņš paskaidro, ka ar izpilddirektoru ir pārrunājis šo jautājumu un viņš pie savas 

atskaites sniegs atbildi. 

L. Pīlēģis, runājot par sporta pasākumu finansēšanu, jautā, vai tika izskatīts, kāda ir 

finansiālā ietekme vai pienesums tautsaimniecībā attiecībā no apjoma un cik cilvēku apmeklē? 

A. Kalniņš – ņemot vērā, kad ne tikai 50% no finansējuma ir noņemts nost, bet arī, 

noņems nost finansējums mazvērtīgajam inventāram visā novada teritorijā, bijām spiesti 

meklēt risinājumu, kā sabalansēt šo sporta budžetu, viens no veidiem ir – federācijām, kas ir 

ārējie pasākumi, nepiešķirt.  

Min, ka uz SIKS komiteju varētu būt lēmuma projekts, kur deputāti varētu lemt par 

Sporta nodaļas piedāvātājiem variantiem.  



Jautā, vai mēs varam izvērtēt vienkārši no pieredzes un kāds varētu būt mehānisms? 

Ja gribam izvērtēt pilnībā, līdz pēdējam centam, tas nav iespējams. 

L. Pīlēģis jautā, kur mēs dzirdēsim Budžeta komisijas atskaiti par prognozi, par 

izpildi, par visu pārējo? 

D. Karols atbild, ka budžeta komisijas nolikumā ir minēts, ka reizi ceturksnī. 

L. Pīlēģis min, ka kāds no priekšsēdētāja vietniekiem teica, ka tas būtu jādara katru 

mēnesi. Jautā, kā tas tiks darīts? 

S. Pētersone atbild, ka tā bija viņa, kas šo viedokli pauda. Pauž uzskatu, ka tas tā arī 

ir. Tā kā Budžeta komisija tikko ir sākusi strādāt, tad jau nākošajā ziņojumā ir jābūt atskaitei 

par budžetu. 

L. Pīlēģis, minot, ka Budžeta komisijas protokolā ir minēts, ka plānojam aizņemties 

ne divus, bet trīs miljonus, norāda, ka ir jāmaina rīcības plāns. Jautā, kad varētu būs lēmums? 

A. Āboliņš min, ka 8. aprīlī tiek plānots sasaukt domes kārtējo sēdi, kurā būs vairāki 

jautājumu, tajā skaitā par rīcības plānu.  

Uz 25. aprīļa domes sēdi tiks gatavota budžeta komisijas atskaite. 

A. Pinkens diskutē ar A. Āboliņu par Budžeta komisijā lemto, diskusijā iesaistās  

S. Pētersone. 

A. Pinkens lūdz Budžeta komisijas protokolos fiksēt visus pieņemtos lēmumus. 

S. Pētersone tam piekrīt, apņemas pievērst uzmanību tam, kas ir rakstīts protokolos. 

A. Pinkens, atsaucoties uz 21. marta Budžeta komisijas protokolā minēto, ka 

komisija nolēma piešķirt 10 000,00 EUR no Talsu novada sporta skolas budžeta, lūdz 

paskaidrot, ko komisija var piešķirt. Min, ka pēc nolikuma neatrod komisijai tiesības jebko 

piešķirt.  

S. Pētersone piekrīt, ka Budžeta komisija nepiešķir, komisija atbalsta. Stāsts ir par 

to, ka aprīļa beigās, kad būs budžeta grozījumi, tad arī ar šo nākt uz budžeta grozījumiem. 

Plkst.14.21 iziet D. Karols, ienāk plkst.14.25. 

Plkst.14.24 ienāk I. Norenberga. 

A. Pinkens aicina pēc svētkiem padomāt ko darīt ar rīkojumu TGB24/2-

5/11/RPERIJA, jo tas ir šobrīd spēkā, kamēr likumīgi netiek atcelts. 

Lūdz Budžeta komisijai korekti atspoguļot savus lēmumus, ja tie iet uz budžeta 

grozījumiem, tad tie ir budžeta grozījumi, ja organizēti izņēmumi īpašos gadījumos, tad arī tie 

prasa apsvērumus. 

Jautā, vai ir iespējams nodrošināt deputātiem piekļuvi Sporta komisijas 

protokoliem? 

A. Āboliņš apņemas šo jautājumu izskatīt, pārrunāt ar izpildvaru kā tas tehniski ir 

izdarāms. 

A. Pinkens jautā, cik tālu esam tikuši ar SIA “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrība “Piejūra””  jauno atkritumu apsaimniekošanas tarifu? 

A. Āboliņš atbild, ka tas ir jautājums pie izpilddirektora atskaites.  

A. Pinkens jautā, kā virzās jautājums saistībā ar iedzīvotāju padomēm? 

S. Pētersone atbild, ka maija komitejā būs grozījumi dokumentos [saistošie 

noteikumi “Iedzīvotāju padomju nolikums”].  

L. Pīlēģis rosina Budžeta komisijai izstrādāt kārtību, kā jautājumi tiek iekļauti 

komisijas sēdes darba kārtībā. 

Rosina Budžeta komisijai izskatīt iepirkumu plānu. 

Atsaucoties uz izskatīto 1. darba kārtības jautājumu, jautā par tālāko? Norāda, ka 

tas bija rupjš pārkāpums.  

A. Āboliņš – pilnīgi noteikti ir ar izpilddirektoru jārunā par šo situāciju, kā tā 

radusies, jāmeklē risinājumi, lai tas vairs neatkārtotos un noteikti arī jāprasa attiecīgajiem 

darbiniekiem, kādēļ tāda situācija radās. 

L. Pīlēģis – būtu labi, ja 8. aprīļa domes sēdē jūs informēt par to, kādi būs soļi, kā 

mēs ejam tālāk. 
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Informatīvā daļa 

30.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

A. Āboliņš, I. Haselbaums, L. Pīlēģis, J. Kļava, V. Bārda, A. Astrātovs, J. Upmalis, 

A. Stūrmanis, I. Romaško, G. Bērziņš, A. Kalniņš, A. Pinkens, A. Grūbe 

 

I. Haselbaums informē par situāciju saistībā ar Rojas Mazupītes tiltiņu – lūgts gatavot 

dokumentāciju tiltiņu demontāžai. Nākošais posms ir sakārtot īpašuma tiesības. Prognozētās 

tiltiņa izmaksas ir no 80 līdz 170000 EUR. 

S. Pētersone plkst.14.38 aiziet. 

M. Rozenbergs 14.39 iziet, ienāk plkst.14.46. 

L.Pīlēģis min, ka objektam ir jāparādās Investīcijas plānā.  

I. Haselbaums – pilnīgi noteikti. 

Informē, ka uz 8. aprīļa domes sēdi tiks virzīts jautājums par Rīcības plānu. Rīcības 

plānā, būs arī ir ļoti aktuāls jautājums, uz ko balstās šīs rīcības plāns, par pagastu apvienošanu. 

Tas būs politisks lēmums, jo konkrēts invertējums apvienošanai nav. 

 L. Pīlēģis rosina pirms tam ārpus komitejām sasaukt tikšanos. 

A. Āboliņš apņemas deputātiem izsūtīt iespējamos variantus. Norāda, ka šāda tikšanās 

noteikti būs.  

I. Haselbaums informē, ka saistībā ar SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība 

“Piejūra””  tarifu ir aprakstīta situācija un uzdoti jautājumi Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrijai. SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” gatavo atskaiti 

par uzkrāto atkritumu daudzumu. Tikko tiks saņemtas atskaites, virzīsimies tālāk ar tarifu. 

L. Pīlēģis, runājot par Finanšu un grāmatvedības nodaļas atbildības izvērtēšanu 

saistībā ar budžetu, jautā, kas notiek tālāk? 

I. Haselbaums paskaidro, ka tiks veiktas nākušās rīcības, lai izvērtētu. 

L. Pīlēģis jautā, kad varētu būt skaidrs rīcības plāns? 

I. Haselbaums atbild, ka uz nākošās nedēļas piektdienu [05.04.2024.]. 

L. Pīlēģis aicina noziņot kārtējā domes sēdē, kāds ir nākamais rīcības plāns.  

V. Bārda informē par situāciju saistībā ar izplūdušajām dūņām Dzelzupītē.  

I. Haselbaums informē, ka aprīļa domes sēdē ir plānots izskatīt Investīciju plānu 

2024.-2026. gadam.  

Aprīļa Attīstības komitejā plānots izskatīt jautājumu par bezemisijas transportlīdzekļu 

iegādi.  

L. Pīlēģis aicina šo jautājumu izskatīt kontekstā ar no šīs dienas domes sēdes darba 

kārtības izņemto jautājumu par transportlīdzekļu iegādi. 

A. Astrātovs jautā saistībā ar Valdemārpils stadiona būvdarbu iepirkumu, kad ir 

plānots virzīt uz domes sēdi jautājumu par aizņēmuma ņemšanu? 

I. Haselbaums atbild, ka pēc iespējas ātrāk. 

A. Astrātovs jautā, vai nav bijis plāns Budžeta komisijā izvērtēt iespēju un noslēgt 

līgumu jau pirms aizņēmuma saņemšanas?  

A. Āboliņš atbild, ka Budžeta komisijā tas nav skatīts. 

A. Astrātovs lūdz izvērtēt šādu iespēju. 

A. Āboliņš – mēs noteikti izvērtēsim. 

I. Haselbaums informē, ka ir veikts Centrālās pārvaldes izvērtējums, apstiprināts 

Centrālās pārvaldes amatu katalogus, paredzot 50 darbinieku darba vietu samazinājums, ir 

izsūtīti jau pirmie uzteikumi, ko plānots pabeigt līdz 15. aprīlim. 

A. Kalniņš lūdz iedziļināties jautājumā par elektrības pieslēgumu Talsu pamatskolai. 



I. Haselbaums paskaidro, ka tas tiek risināts. 

L. Pīlēģis jautā, kā tiek risināts jautājums par Sabiles tautas namu? 

I. Haselbaums atbild, ka ir plāns sadalīt šo projekta kārtās. Mums būtu jāveic atsevišķs 

konkurss fasādes defektu novēršanai.  

L. Pīlēģis jautā, kad mēs varētu ēku sākt ekspluatēt? 

I. Haselbaums nemāk to pateikt. Min, ka var sagatavot uz nākamo sēdi. 

L. Pīlēģis jautā, vai tiks izskatīts jautājums par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā 

slimnīca” pamatkapitāla palielināšanu? 

I. Haselbaums – noteikti, pēc papildu informācijas sniegšanas. 

A. Grūbe norāda, ka jau otro mēnesi izpilddirektora atskaitē nav nekāda informācija 

par Talsu novada muzeja rīcībām, lūdz pievērst tam uzmanību. 

I. Haselbaums – labi. 
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Sēde slēgta plkst. 15.23 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Āboliņš 

Parakstīts 08.04.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 08.04.2024. 

 

 


